

Anbei finden Sie eine Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in deutscher Sprache:
Please find further down a corporate news of Beyond Capital Partners in English language:



Beyond Capital Partners beteiligt sich mit einer Mehrheit an Soft & Cloud GmbH

Dezember 2022, Frankfurt am Main – Der von Beyond Capital Partners GmbH („BCP“) beratene Beyond Capital Partners Fund II hat sich an der in Greven ansässigen Soft & Cloud GmbH („S&C“) im Rahmen des Erwerbs einer Mehrheit beteiligt. Das Closing der Transaktion wurde Ende November 2022 vollzogen.

Soft & Cloud sieht sich als einer der führenden Anbieter in Deutschland von gebrauchter Standard-Software und ist der Partner für digitale Lösungen und Berater für alle IT-Fragen für Business-to-Business Kunden. Diese vertreibt S&C in einem sicheren, gesetzeskonformen und TÜV-zertifizierten Prozess. Mit rund 4.500 Kunden aus annähernd allen Branchen ist S&C sowohl darauf fokussiert, die passenden Lizenzen preisgünstig für seine Kunden anzubieten, als auch durch Beratung und Service für einen nachhaltigen und geldwerten Vorteil zu sorgen. Durch S&C's erfahrenen Lizenzmanager wird jede einzelne Lizenz auf die Herkunft und das Nutzungsrecht geprüft und somit die Dokumentationspflicht und Audit-Sicherheit für seine Kunden erfüllt. Darüber hinaus ist S&C seit seiner Gründung im Jahr 2014 als Innovationsführer bekannt und hat unter anderem als weltweit erstes Unternehmen die Einbindung von Blockchain Technologie für den Lizenztransfer von gebrauchter Software eingesetzt.

„Mit Beyond Capital Partners haben wir einen kompetenten Partner gefunden, mit dem wir das Wachstum der letzten Jahre fortsetzen und sogar beschleunigen können. Ein Ziel ist es, den Marktanteil in Europa weiter auszubauen und die Internationalisierung auf anderen Kontinenten zu forcieren. In vielen Ländern ist der Markt für Gebrauchtsoftware noch völlig unbekannt. Gemeinsam mit Beyond Capital Partners werden wir dort einsteigen und diese Märkte entwickeln“, sagt Michael Helms, Mitgründer und Geschäftsführer der Soft & Cloud GmbH.

„Mit Soft & Cloud bleiben wir unserem erfolgreichen Investitionsansatz treu, wachstumsstarke Asset-Light Unternehmen aus dem deutschsprachigen Raum zu erwerben und in ihrer zukünftigen Entwicklung zu begleiten. S&C ist dabei vor allen Dingen mit seiner professionellen Aufstellung, seinen starken Gründern als auch durch sein ESG und Impact konformes Geschäftsmodell – Stichwort Circular Economy – absolut führend in seinem Segment. Als Focus „Wachstumschampion 2021“ und Financial Times „FT 1000 Europe's Fastest Growing Companies 2021“-Gewinner wollen wir das imposante Wachstum von S&C als Plattform nutzen, um durch einen deutlichen Ausbau im Vertrieb sowohl in Deutschland als auch den Auslandsmärkten mit dieser Dynamik weiter zu wachsen“, sagt Christoph Kauter, Managing Partner und Gründer von Beyond Capital Partners.

Über Soft & Cloud: Soft & Cloud ist einer der führenden Anbieter von gebrauchter Standard-Software in Deutschland und hat sich seit seiner Gründung im Jahr 2014 als Innovations- und Technologieführer entlang seiner Vertriebsstrategie positioniert. www.softandcloud.com

Über Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners ist eine Beteiligungsgesellschaft und erwirbt über die von ihr beratenen Fonds Mehrheiten an profitablen mittelständischen Unternehmen aus der DACH Region mit dem Fokus auf die Asset-Light Bereiche Dienstleistung, IT, Software, Healthcare, Lifestyle und Entertainment. www.beyondcapital-partners.com
Diese Finanzierung wird ermöglicht durch die finanzielle Unterstützung der Europäischen Union im Rahmen der Eigenkapitalfazilität für Wachstum im Rahmen der Verordnung (EU) Nr. 1287/2013 der Europäischen Union und des Rates zur Einrichtung eines Programms für die Wettbewerbsfähigkeit von Unternehmen und kleinen und mittleren Unternehmen (COSME) (2014-2020).



Anbei finden Sie eine Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in deutscher Sprache:
Please find further down a corporate news of Beyond Capital Partners in English language:



Beyond Capital Partners acquires majority shareholding in Soft & Cloud GmbH

December 2022, Frankfurt am Main – Beyond Capital Partners Fund II, a fund advised by Beyond Capital Partners GmbH („BCP“), acquired a majority shareholding in Greven-based Soft & Cloud GmbH (“S&C”). The closing of the acquisition has been accomplished at the end of November 2022.

Soft & Cloud sees itself as one of the leading service providers in Germany for used standard software licenses and is a partner for digital solutions and advisor for all IT-related topics for business-to-business customers. The distribution of these licenses is implemented in a safe, conformable-to-law and TÜV certified process. With at around 4,500 customers from almost all business segments and industries, S&C is both focussed to offer the perfect-fit licenses at a reasonable price to its customers and to offer through its advisory and service approach a sustainable and monetary benefit. S&C’s experienced team of license managers takes care that each license is proven by its origin and the right-to-use and therefore ensures the duty of the documentation required and the audit-reliability for its customers. Beyond that fact, since its inception in 2014, S&C is known to be an innovation leader and was, beneath other things, the first global firm of its kind who used the blockchain technology for the use of a security-proof license transfer of used software.

„Teaming up with Beyond Capital Partners, we found a professional, like-minded investor with whom we can continue the growth of the past years and even accelerate it furthermore. We aim to expand our market share in Europe and will drive the internationalization across other continents. For many countries, the market of used software is entirely unknown. Together with Beyond Capital Partners, we will enter these markets and develop those over the years”, says Michael Helms, Co-Founder and Managing Director of Soft & Cloud GmbH.

„With Soft & Cloud, we continue our successful investment approach to acquire fast-growing asset-light companies in the German speaking countries and to accompany these in their future development. From our perspective, S&C, above all, stands out being the relevant leader in its segment through its professional setup, its strong founders and its ESG and impact compliant business model, representing circular economy at its finest. As Focus “Growth Champion 2021” and Financial Times “FT 1000 Europe’s Fastest Growing Companies 2021“-winner, we will continue the impressive growth of S&C as a platform and enhance this dynamic by expanding the sales capabilities in Germany and the foreign markets”, says Christoph Kauter, Managing Partner and Founder of Beyond Capital Partners.

About Soft & Cloud: Soft & Cloud is one of the leading service providers for used software licences in Germany and established itself since its inception in 2014 as innovation and technology leader along its sales strategy. www.softandcloud.com

About Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners is an investment company advising its funds on the acquisition of majority shareholdings of profitable small- and medium sized enterprises in the DACH region focusing on the asset-light segments business services, IT, software, healthcare, lifestyle and entertainment. www.beyondcapital-partners.com

This financing is made possible through financial backing of the European Union under the Equity Facility for Growth established under Regulation (EU) No 1287/2013 of the European and the Council establishing a Programme for the Competitiveness of Enterprises and small and medium enterprises (COSME) (2014-2020).

